

### 「推廣香港卓越創新眼鏡」作品提交表格

## Entry Submission Form of "Innovative Eyewear with 3D technologies"

填寫表格前請注意以下事項:

Please note the following before filling the form:

- 1. 每位参加者需於 2022 年 11 月 15 日或之前於遞交表格及作品資料,把表格電郵遞交到:wayneyung@hkpc.org. Participants need to submit this entry submission form on or before 31 Oct 2022 by sending email to wayneyung@hkpc.org
- 2. 参加者需選擇參與的組別以及提供相關的個人資料。
  Participants should select their enrollment categories (Professional division or Student division) and also provide their personal information in the entry form.
- 3. 参加者需於表格上提供設計系列的故事及設計意念、產品介紹、產品的特色、及描述等資料,並附上設計圖、意念 圖或實物照片或 3D 檔等。
  - Participants should provide in the entry form the information such as product design story, introduction, features and specifications, also provide some design layout, concept photos or product photos or 3D drawings etc.
- 4. 請以繁體中文或英文填寫此表格的內容,建議同時使用中英文。每位參加者可上載 5 張照片(JPEG, PNG, GIF),每張不得多於 2MB。
  - This form should be filled in Traditional Chinese or English, both languages are preferable. Participants can upload up to five photos in JPEG, PNG, GIF format and each photo should be within 2MB.
- 5. 提交的作品必須是設計師原創作品。主辦機構如認為參加作品未能符合應有資格,有權不予作品參與製作特刊, VR/AR 線上平台宣傳。
  - Every entry must be the original works of the designer. The Organizer reserves the rights to withhold participation in the project promotional events if the entries are considered not up to standard or qualification.

由主辦方填寫

For Official Use Only

AEEFI NA

Categories Participants ID

本表格共分為三部分,請填寫:

This form divides into three parts, please fill in:

### Part 1: 個人資料 Personal Information

姓名 Name	(中)	(English)	小姐 Miss 先生 Mr 太太 Mrs	
組別 Category	NA			
公司/院校名稱(如適 Name of Company or	i用) rinstitution (If applicable)			
聯絡電話		電郵		

Contact Phone		Email	
設計師簡介			
Designer Introductio	n		
Designer introductio			
(中)			
(English)			
段 化分化口分化 1707字	: 🖽 )		
學生證明文件(如適	州)		
Document of studen	t identity (If applicable)		

# Part 2: 設計作品資料 Design Product Information

每位設計師所提交的作品不得超過三個系列的設計。

Each designer may submit no more than 3 series of designs.

## 系列一 Series 1

產品設計名稱	(中)	(English)
Design Product Name		

設計故事/概念 Design Concept /Story (中)
按一下這裡以輸入文字。
(English) 按一下這裡以輸入文字。

產品介紹及特色 Product Introduction and Features
<b>(中)</b> 按一下這裡以輸入文字。
(English) 按一下這裡以輸入文字。

產品設計實物照片 Design product photos	
已獲國際獎項(獎項/年度) International awards(Award/ Year) 安一下這裡以輸入文字。	
產品針對的市場 Product focus market	
安一下這裡以輸入文字。	

## 系列二 Series 2

產品設計名稱	(中)	(English)
Design Product Name		

設計故事/概念 Design Concept /Story (中)
按一下這裡以輸入文字。
(English) 按一下這裡以輸入文字。

產品介紹及特色 Product Introduction and Features
<b>(中)</b> 按一下這裡以輸入文字。
(English) 按一下這裡以輸入文字。

產品設計實物照片 Design product photos	
已獲國際獎項(獎項/年度) International awards(Award/ Year)	
口受國际學有(學有)中反/International awards(Award/ Tear/	
按一下這裡以輸入文字。	
产口针形的市坦 Droduct focus market	
產品針對的市場 Product focus market 按一下這裡以輸入文字。	
產品針對的市場 Product focus market 按一下這裡以輸入文字。	

## 系列三 Series 3

產品設計名稱	(中)	(English)
Design Product Name		

設計故事/概念 Design Concept /Story
<b>(中)</b> 按一下這裡以輸入文字。
(English) 按一下這裡以輸入文字。

產品介紹及特色 Product Introduction and Features				
<b>(中)</b> 按一下這裡以輸入文字。				
(English) 按一下這裡以輸入文字。				

產品設計實物照片 Design product photos	
已獲國際獎項(獎項/年度) International awards(Award/ Year)	
口受國际學有(學有)中反,International awards(Award, Tear)	
按一下這裡以輸入文字。	
产口针形的市場 Droduct focus market	
產品針對的市場 Product focus market 按一下這裡以輸入文字。	
產品針對的市場 Product focus market 按一下這裡以輸入文字。	

#### Part 3: 聲明及簽署 Declaration and Signature

- 1. 本人在填寫此表格前已經細閱所有的活動規則指引及注意事項,並同意向主辦單位/協辦單位提供的資料無誤。 I declare that I fully understand all enrollment guideline and the information provided to the Organizer and Co-organizer is factually correct.
- 2. 本人保證參與的設計是本人的原創作品。
  I warrant that all design(s) that I have submitted are my own original work.
- 3. 本人同意主辦單位/協辦單位不會因陳列或評選本人送出參賽之設計而承擔任何責任。本人並同意主辦單位/協辦單位如因本人參加比賽而遭受控訴,收到賠償要求或受到金錢損失時,一切由本人負責。

I agree that the Organizer and Co-organizer shall not incur any liability of any kind by reason of or arising out of the entry in the event and I agree to indemnify the Organizer and Co-organizer against all actions, claims, demands and expenses relating to or arising therefrom.

4. 本人同意及明白提交的設計產品在主辦及協辦機構保管期間將獲小心處理。惟遇意外損壞遺失,主辦及協辦機構概不負責。

I agree that the Organizer and Co-organizer will exercise maximum care in handling all articles submitted by applicants. However, the Organizer and Co-organizer will assume no liability for any damage or loss of any kind.

5. 本人同意及明白提交的設計及產品如涉及版權或專利註冊等法律問題 (不論是香港或其他地區),主辦及協辦機構概不負責。

I agree that the Organizer and Co-organizer will not be held responsible for infringement of copyright or patent law connected to the designs.

6. 本人同意一旦設計被選出後,主辦單位/協辦單位有權利用所提供的個人資料及作品資料用作是次活動的宣傳、電子書製作及展覽推廣用途上。

I agree that the Organizer and Co-organizer shall have the rights to publicize, exhibit and reproduce my product designs for any purpose in connection with the competition as they consider appropriate at their sole discretion.

參加者 Participant	日期 Date	按一下這裡以輸入日期。
		<del>7</del> 71

如有查詢,請聯絡 / Please contact us if you have any enquiries: 香港生產力促進局 Hong Kong Productivity Council Wayne Yung - 2788 6502 / wayneyung@hkpc.org 香港中華眼鏡廠商製造商會 Hong Kong Optical Manufacturers Association

Linda Poon - 2332 6505 / hkoma@netvigator.com

Disclaimer: "Any opinions, findings, conclusions or recommendations expressed in this material/event (or by members of the project team) do not reflect the views of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region or the Vetting Committee of the Trade and Industrial Organisation Support Fund."

免責聲明:「在此刊物上/活動內(或項目小組成員)表達的任何意見、研究成果、結論或建議・並不代表香港特別行政區政府或工商機構支援基金評審委員會的觀點。」

主辦機構 Organizer



執行機構 Implementation Organization



工業貿易署「工商機構支援基金」撥款資助

Funded by Trade and Industrial Organisation Support Fund, Trade and Industry Department



工商機構支援基金

Trade and Industrial Organisation Support Fund